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oS ye Bestyrelsesmøde
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Dato Torsdag den 08.12.2022

Tid og sted 17.00 — evt. ekstra tid grundet julehygge — For enden af gaden

Deltagere Henrik Karlsen, Formand

Mette B Hansen, Næstformand

» Forældrerepræsentant

RonniOlesen, Forældrerepræsentant

Berit V Bjerregaard, Forældrerepræsentant

Peter Krickau, Forældrerepræsentant

Sanni Kalhøj, Forældrerepræsentant

Bjarke Wilkens Povlsen, Elevrådsformand

Adam Kjærsgaard Boel, Elevrådsnæstformand

Christina Riisgaard, Personale

Dorthe LinnemannFilskov, Personale

Trine Laugesen, Afdelingsleder

Brian Albæk, Skoleleder

Afbud: Sanni

Ronni

Referent: Trine

DAGSORDEN

NR. 1 TID: 15 min

Overskrift Velkomst - Status pa skolensliv og opsamling siden sidst

Der informeres om aktuelt, dagsorden godkendes, referat godkendes

- Personalesituation

-  (Anszttelser mv.)

- Klasser

- Andet

-… Arbejde omkring energiforbedringer og grønomstilling (Henrik)

 

Referat

  
Gitte Agerholm har opsagtsinstilling i Løvel. Der er pt. ansættelsesstop, derfor ervi i gang

medat finde en vikar. Vi planlægger i den forbindelse ekstra støtte til især 6B for at sikre

en god overgangtil Rødding.Stilling skal måske besættes af en lærer fra den

omplaceringspulje, som findes på lærerområdet. Puljen fungerer som ensikring for den

enkelte, hvilket betyder at man ved overtallighed, får mulighed for at få job på en anden

skole i Viborg.

Vi har ansat Maria Kaldahl for Louise Gade Christensen, hunstarter1. januar.

Vi har ansat en musiklærer MadsKiib Jørgensen og matematiklærer Pernille Neergaard.
 

 

 



 

Bestyrelsesmøde

 

Henrik og Brian skal til møde omkring grøn omstilling 9. december sammen medKathrine

Rodei forhold til en investering i ny energiforsyning. Vi afventer positivt nyt.

Der er kommetnyt ud omkring fordeling af puljen på 9,4 millioner. Her får Sødalskolen

850.000,så vi ca. kommerud omkring1,2 millioner.

 

 

NR. 2 TID: 10 min
 

Overskrift Nyt fra elevradet

Byradsdag den 21.11.22 — Status pa dagen og resultatet

Andet
| dr er temaetfor Byradsdagen og rammenforjeres projektansggninger:

BEVÆGELSE I SKOLEDAGEN, SOMSIKRER SUNDEELEVERI STÆRKE FÆLLESSKABER

  Referat Elevrådet har fået tildelt midler til to klatre/antoniusmure.Storrostil elevrådet for det

flotte arbejde. Adam og Bjarke synesdet var en god dag.

Brian har i dag værettil evaluering på byrådsdagen, hvor manhartalt om elevernes

besvarelse på en række områder. Eleverne er blevet bedre til eksempelvis økonomi,

fremlægning, forhandling mm.
  
 

NR. 3 TID: 5 min
 

Overskrift Bemanding i skolebestyrelsen

Igangsættelse afsuppleringsvalg

SomI kan se af nedenstående, sættes valget i gang i løbet afjanuar. Vi harjo pt kendskab

til en forælder, som gernevil opstille.

” Deterfint — for at kunne nå en udmelding til forældrene m.v. omkring valg og valgmøde,skal I planlægge

valgmødeti løbet af januar 2023.

Valglister skal bl.a. være klar mindst 3 uger før valgmødet.

Så forsøger jeg at lave en plan, der også tager hensyntil juleferien.

Medvenlig hilsen

BenteLis Vinther, Specialist”

 

Referat Drøftelse af punktet og af hvor vigtigt det er, at man brænderfor at sidde i bestyrelsen, og

vælgerdettil, fordi man har lyst. Derfor kan detalligevel være godt at spørge nogen, om

de ikke kunnehavelyst. Der har tidligere været et arbejde omkring forældreråd, idéertil

aktiviteter samt info om bestyrelsen. Dette medsendesreferatet.

 

 

NR. 4 TID: 20 min
 

Overskrift Principper- bilag følger i næste uge
  Referat  Princip omkring ekskursioner er godkendt.
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De øvrige godkendes på udsendte mail fra Brian. Frist torsdag d. 15. december.

NR. 5 TID: 5 min

Overskrift Nye emnertil næste skolebestyrelsesmøde?

Referat

NR. 6 TID: 5 min
 

Overskrift Evt.

 

 

 

 

   
Referat

NR. 7 TID: ?

Overskrift Julehygge

Referat  
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